

128

Indianapolis den 13 July 1930

Die Versammlung des Heimats U. Vereins wurde durch den Prasedent F. Behret eröffnet. Das Protokoll wurde angenommen wie verlesen. Krankenbericht lautete wie folgt. W. Wiese war krank vom 7 Junie bis den 21 Junie und zu 1 Woche 5.00 Unterstützung berechtigt. Henry Jurgen vom 23 Junie bis den 7 July und zu 1 Woche 5.00 berechtigt und noch krank. Christ Neirman war krank vom 4 Juni bis den 9 July und zu 5 Wochen 25.00 berechtigt und noch krank. Eine Einladung vom Lieder Kranz wurde verlesen und entgegen genommen Die Trusties berichteten 126.00 Zinsen Einnahme. Hierauf folgte Zahlung der Beiträge

Einnahme	\$21.50
Zinsen	\$126.00
Ausgabe	\$37.60

Da weiter nichts vorlag wurde vertagt

Carl Brandt Sect.

128

Indianapolis 13 July 1930

The meeting of the Heimats U. Verein was opened by president F. Behret. The minutes were accepted as read. Sick report ran as follows. W. Wiese was sick from 7 June until 21 June and is entitled to 1 week 5.00 sick pay. Henry Jurgen from 23 June until 7 July and is entitled to 1 week 5.00 and still sick. Christ Neirman was sick from 4 June until 9 July and is entitled to 5 weeks 25.00 and still sick. An invitation from Lieder Krankz was read and accepted. The trustees report 126.00 income from interest. Hereafter came payment of dues

Income	\$21.50
Interest	\$126.00
Disbursements	\$37.60

Adjourned due to no further business

Carl Brandt Sect.